
Referat af bestyrelsesmøde i Gudbjerg & Omegns Jagtforening 

5. november 2020 kl. 19.00 

i jagthytten, Bøllemosevej 15. 

 
Til stede var Finn Helleskov (FHA), Leif Schmidt (LSN), Hugo Milling Eriksen (HME), Gert Simonsen (GRS), 
Thomas Albjerg (TA), Henrik Kristensen (HK), Søren Seierup (SS) og Jesper Lemche (JL). Der var afbud fra 
Hans Rasmussen. 

 

1. Valg af ordstyrer. LSN. 
 

2. Valg af referent. JL. 
 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde.  
Referatet blev godkendt. 
 

4. Status på økonomi. Ansøgninger om fondsmidler til redskabsskur og ny jolle til Gudme Sø. 
Ansøgningsskema til Jægerforbundet er vedhæftet dagsorden. 
LSN redegjorde for en god likviditet, men vi mangler at modtage opkrævning af jagtleje for i år. 
Bestyrelsen enedes om at ansøge Jægerforbundet om støtte til redskabsskur, men ikke ny jolle – se 
under pkt. 8. JL forsøger at udarbejde ansøgningen. 
 

5. Hjemmeside.  
Alpevej Vildtbehandling har leveret fugle til vores hundetræning og får som modydelse en reklame 
på hjemmesiden. Arbejdet med at omlægge til Jægerforbundets platform skrider langsomt og 
sikkert frem. 
 

6. Hundeudvalg.  Referat fra møde i hundeudvalget er vedhæftet dagsorden. 
Bestyrelsen enedes om at sende en gave til vores sygdomsramte medlem og hundeinstruktør Hans. 
Der vil blive arbejdet på at finde afløser for Hans til hvalpetræning i februar. 
 

7. Efteruddannelse.  Mårhundereguleringskursus for 9 personer kunne afholdes hos os. 
Jagttegnskursus. 
HME holder kontakt til arrangør af kursus om mårhunde. 
Der er foreløbig 5 tilmeldte og betalte kursister til jagttegnskursus, og der forventes flere. 
 

8. Gudme sø.  
Der har muligvis været en foderfordærver på spil, hvilket kunne forklare det magre udbytte af 
jagterne på søen. Det mistænkte foder sendes til kemisk analyse. Når der foreligger svar, tages 
sagen videre af FHA, LSN og evt. sølaugets formand. Jagten på søen er udfordret af megen 
modgang, og bestyrelsen vil undersøge mulighederne for jagtleje andre steder. 



 
9. Præsteskoven.   

Der er solgt 8 ugejagter og flere forventes afsat. FHA (og dermed også GOJ) har en rigtig god ven, 
som vil rydde brombær og evt. så dyregræs og kalke det. Tak siger vi. 
 

10. Aktivitetsplan.  
Afventer coronarestriktioner. 
 

11. Carport/redskabsskur.  
Tilladelser skulle være på plads. Opstart forventes, når økonomien er på plads jf. pkt. 4. 
 

12. Samarbejde med andre jagtforeninger.  
Der er tilmeldinger på Flexbillet fra andre jagtforeninger til spisning i forb. med rævejagten. 
 

13. Evt. 
HKs firma Simons Voss har doneret nyt elektronisk låsesystem til jagthytten. En enig bestyrelse 
takkede. 
 

14. Næste møde. 
Torsdag 7. januar 2021 kl. 19. 

 

 

Munkebo 12. november 2020. 

 

 

Jesper Lemche. 


